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březen   2008

Informace z 15. zasedání Zastupitelstva města 

Nová Včelnice, konaného dne 30. 1. 2008
Zastupitelstvo města schválilo: 

• Uzavřít předloženou smlouvu o dílo na poskytnu-

tí služby – získání podpory z Operačního programu 

Životního prostředí v projektu ZŠ Nová Včelnice – 

zateplení - mezi Městem Nová Včelnice a  Ing. Micha-

lem Fajtlem, České Budějovice.

• Uzavřít předloženou mandátní smlouvu s fi rmou 

PROPLYN CB s.r.o., Vrbenská 6, 370 31 České Budě-

jovice. Předmětem smlouvy je příprava a organizač-

ní zajištění získání dotace z Operačního programu  

Životní prostředí pro akci Základní škola  Nová Včelni-

ce – zateplení – za celkovou částku 234 430 Kč.

Firma PROPLYN CB s.r.o., Vrbenská 6, 370 31 České 

Budějovice se zavazuje provést:

 1. Energetický audit

 2. Průkaz energetické náročnosti budovy

 3. Návrh stavebního řešení, celkový 

  rozpočet díla a projektu

 4. Návrh modelu fi nancování

 5. Projektová dokumentace pro ÚR 

  a potřeby žádosti

 6. Inženýring pro ÚR.  

•  Rozpočtovou změnu č.1 dle přílohy.

•  Povolení výjimky z počtu dětí ve třídách Mateřské 

   školy v Nové Včelnici.

•  Grant Města Nová Včelnice dle návrhu.

Městské zastupitelstvo souhlasí:

• S prodloužením vodovodního řadu v ulici Za Koz-

lovkou pro výstavbu rodinného domu manželů Pyt-

líkových. Stavba bude realizována na jejich náklady a 

po dokončení  bude bezplatně smluvně předána do 

majetku obce.

Zastupitelstvo města revokuje:

•  Usnesení č: 82 „Podání výpovědi smlouvy o likvidaci 

odpadů fi rmě AVE (Tesco s.r.o. Jindřichův Hradec) k 

30. 6. 2008 a pověřuje starostu vypsáním výběrové-

ho řízení na nového zhotovitele této služby tak, aby 

výběr byl realizován do konce roku 2007“ ze dne 23. 

5. 2007 a v plném rozsahu.

Zastupitelstvo města ukládá: 

•  Starostovi  projednání a uzavření dodatku ke smlou-

vě o likvidaci odpadu se společností AVE CZ Jindři-

chův Hradec s.r.o. o ukončení smluvního vztahu 

k 31. 12. 2008.
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Statistika v evidenci obyvatel k 31.12.2007

Nová Včelnice

Počet obyvatel
celkem  2 376

z toho muži 1215 a ženy 1161

Počet přihlášených: 57, z toho muži 30, ženy 27

Počet odhlášených : 82, z toho muži 37, ženy 45

Počet narozených dětí: 29, z toho chlapců 16, děvčat 13

Počet zemřelých: 21, z toho muži 14, ženy 7

Pobyt v rámci Nové Včelnice změnilo 57

Počet uzavřených sňatků novovčelnických občanů 19

Počet rozvedených manželství 9

Jana Štěpánová, evidence obyvatel

Novoroční výšlap
Po vánočních svátcích a Novém 

roce jsme se rozhodli, že uděláme 

něco pro zdraví. Tak jsme zorgani-

zovali výšlap do Hadravovy Rosič-

ky. Sešli jsme se v sobotu 12. ledna 

u Flopu a pokračovali do cíle. 

Akce se zúčastnilo 24 členů naší 

organizace a 5 občanů Nové 

Včelnice.

V restauraci U kata nás uvítala paní 

předsedkyně. Potom pokračovala 

zábava. Každý si dal co chtěl (pivo, 

víno, džus nebo topinku). Po dob-

rém odpoledni jsme se pomalu 

rozcházeli domů s přesvědčením, 

že tuto akci na podzim zopakuje-

me.                  Za SPCCH G. Matzke

Městská knihovna Nová Včelnice

zve všechny na

Sraz sněhuláků
Kdy?   v sobotu 1. března 2008 ve 13.30 hodin

Kde?  zahrada u Městské knihovny

Vezměte si s sebou: náhradní rukavice, lopatky, mrkev, uhlí, „čepici“ pro 

sněhuláka a hrneček na čaj. Protože sníh těžko bude, vezměte si s sebou 

nůžky, lepidlo a vatu. Budeme vyrábět papírové sněhuláky a pochutnáme 

si na perníkových sněhulácích.

Město Nová Včelnice a Římskokatolická  
farnost Nová Včelnice Vás zvou na 

Jarní koncert
Daniela Demuthová - mezzosoprán

Vladimír Jelínek - varhany

Sobota 29. března 2008 v 17. 00 hodin 
v kostele Nanebevzetí Panny Marie 

v Nové Včelnici

Vstupné: 50,- Kč
Předprodej vstupenek :

Městská knihovna Nová Včelnice,  
tel. 384371334

Městský úřad  Nová Včelnice, 
pí. Štěpánová, tel.384371322

Vítání občánků
V obřadní síni Městského úřadu 

Nová Včelnice přivítal 31. ledna  

2008 starosta Jaroslav Hřebík nové 

občánky města.

Na snímku jsou se svými rodiči 

Pavlína Homolková, Nikola Jinocho-

vá, Lukáš Klimeš a Vojtěch Kořínek 

(zleva)

Slavnostního ceremoniálu se v 

doprovodu příbuzných zúčastnili 

také Adam Jelenák, Simona Brýno-

vá a Karel Prokeš.

Pro miminka a jejich rodiče přišli 

zazpívat a zarecitovat děti z mateř-

ské školky.
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Krabička první pomoci

Dne 24.ledna 2008 se na 1.stupni naší školy usku-

tečnil projekt Krabička první pomoci. Na šesti sta-

novištích jsme museli plnit různé úkoly. Na prvním 

stanovišti nás paní učitelka Šprinclová poučila o 

evakuaci bytu (domu). Na druhém stanovišti byli 

žáci z 2. stupně ze zdravotního kroužku paní uči-

telky Kubalákové. Učili nás na cvičné fi guríně, jak 

správně dýchat z úst do úst a jak dát zraněného do 

stabilizované polohy. Na třetím stanovišti nám pan 

učitel Tůma vysvětlil, jak se chovat na vozovce, aby 

se nám nic nestalo. Čtvrté stanoviště patřilo paní 

učitelce Plášilové, kde jsme sledovali naučné video, 

jak bychom se měli zachovat v případě požáru. Na 

pátém stanovišti jsme si s naší třídní paní učitelkou 

Sedlákovou povídali, jak se máme vyvarovat někte-

rým nemocem, které způsobují viry a bakterie.  Na 

posledním šestém stanovišti jsme se opět setkali s 

dětmi ze zdravotního kroužku. Tentokrát nás učily, 

jak bychom měli zastavit tepenné a žilní krvácení a 

jak poskytnout rychlou první pomoc. 

Na každém stanovišti jsme dostali úkoly, které jsme 

poslední hodinu zpracovali do výtvarného projektu.

Tento den se nám moc líbil. Velice jsme se u toho 

pobavili.            Míša Vaňková, Maruška Davidová, 5.A

MO STP v Nové Včelnici - bilancuje
Sešel se rok s rokem a naše organizace opět bilan-

cuje svoji činnost. Snímkem z vystoupení dětí z MŠ 

připomínáme podzimní posezení 29. 11.  2007. Opět 

jezdíme do HD v Jihlavě, nyní 11. 3. na představení 

„Markéta Lazarová“. Pokračujeme v plavání v bazénu 

Lázní Aurora v Třeboni v termínech - 20. 3., 17. 4., 15. 

5. a 12. 6. (čtvrtky).

Připravujeme jarní členskou schůzi na 27. března 2008, 

součástí je i anketa, která by měla ukázat zájem členů 

o účast na akcích v roce 2008, zejména o nabízené 

zájezdy. ČS uzavřeme rok 2007, zpráva bude bilanco-

vat činnost a její fi nanční zabezpečení a také nastíní 

záměry pro rok 2008. Výbor bude při jejich konkreti-

zaci vycházet hlavně ze zmiňované ankety.  

Při zajišťování činnosti nám významně pomáhají 

fi nanční příspěvky Obcí. V roce 2007 nám přispěla 

Obec Žďár a Nová Včelnice, v roce 2008 Obec Žďár a 

Jarošov n. Než., přispět by měla i Nová Včelnice a snad 

i další obce. Všem patří za tuto podporu naše velké 

díky.                                                          za MO: Jan Holický

Lyžařský výcvikLyžařský výcvik
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K dnešnímu povídání jsme si pozvaly opět sleč-

nu z osmé třídy základní školy Terezu Lešetic-

kou. Víme, že se aktivně věnuje jednomu z bojo-

vých umění – karate.

Terezo, kdo tě přivedl na myšlenku věnovat se 

zrovna karate?

Kdysi dávno mě k tomu dovedli rodiče s dědou. Vlast-

ně mi bylo sedm nebo osm let, chodila jsem asi do 

druhé třídy. Tak nějak mě to začalo bavit a vydrželo 

mi to až do teď. 

Kam na karate chodíš?

Jezdím do Hradce na pátou základku. Máme ho tři-

krát týdně. V pondělí dvě hodiny, v úterý a ve čtvrtek 

hodinu a půl.  

Jaký máš pásek?

Mám hnědý a hned po něm už je černý – nejvyšší. 

Ten bych určitě chtěla získat, to je takový můj sen.

Účastníš se také nějakých soutěží?

V karate jsou to spíš závody než soutěže. Kdysi dávno 

jsem na ně také jezdila, naposledy jsem byla na závo-

dech asi před dvěma lety. Ale teď to už není možné, 

protože jsem holka a těch je málo, tak s náma nikdo 

na závody nejezdí. To bych se musela účastnit jenom 

na vlastní pěst. A to by se mi snad ani nelíbilo, kdy-

bych neměla tu podporu od klubu a navíc by to bylo 

asi dost složité a náročné.

Když jsi dříve závodila, tak jsi měla nějaké úspěchy?

No, jednou jsem byla ve  své kategorii v celorepubli-

kové soutěži třetí. Samozřejmě, že to bylo v tradičním 

karate. Ono je totiž více druhů, třeba sportovní.

Myslíš si, že je karate vhodný sport pro dívku?

Myslím si, že jo. Člověk se při něm krásně odreaguje, 

zaposiluje si. A když cvičíte tradiční neboli duševní 

karate, které dělám já, tak se při tom i krásně uklidníte. 

Je to prostě fajn.

Už se ti karate někdy hodilo?

Na kluky ve třídě (smích). Ale jinak díky bohu, třeba na 

nějaký úchylný chlapy, ne.

Tvůj děda (pan Řezníček pozn. redakce) je vášni-

vý tenista, jak si na tom s tenisem ty?

Tenis jsem hrála asi 4 roky, dokonce soutěž družstev 

za Deštnou. Ale teď už rok nehraju. Musela jsem si 

vybrat, protože už by se to všechno nedalo stíhat. 

Škola, karate, tenis… A přeci jen karate dělám dýl, tak 

jsem skončila s tenisem. Ale rekreačně si ho vždycky 

ráda zahraju.

Není to dědovi líto?

Asi ho to také trošku mrzí, ale já doufám, že je na mě 

pyšnej i přes to, že jsem skončila. On děda teď trénuje 

malé děti v Kamenici a na mě už stejně nemá nervy 

(opět smích).

Co jiné záliby?

Psaní básniček, kluci, čtení, kreslení a také nakupo-

vání oblečení.

No jasně nakupování, jako správná ženská, že 

jo? Ale jak tě napadlo psát básničky?

Já jsem asi před rokem měla takové velké trápení, 

a vždycky když jsem se chtěla z toho smutku nějak 

dostat, tak mě napadaly různé veršíky. Místo bulení 

jsem se z toho vždycky tak nějak začala vypisovat, až 

vznikaly básničky nebo příběhy podobné tomu, co 

zažívám já. Prostě na mě sedla puberta a všichni mě 

štvali. Ale teď už je to zase dobrý.

Blíží se Velikonoce, barvíš ráda vajíčka?

Ne, to mě teda fakt nebaví. Ale s mladšími sestřen-

kami je u babičky vždycky barvíme.

A na koledníky se těšíš? Jsi na ně vždy připra-

vená?

Já jim neotvírám. Ani ven radši nechodím, protože 

za ty modřiny mi to nestojí.

Dnešní doba je hodně ovlivněná počítači, jaký 

máš vztah k počítači ty?

No, asi před rokem mi rodiče počítač zaheslovali, 

protože jsem u něj trávila moc času. Takže teď to 

u nás funguje tak, že mi ho naši pustí jenom když 

jsem naučená, mám uklizený pokoj, všechno mám 

v naprostém pořádku a ještě musím být hodná…

A co škola?

Jo dobrý, ale nebaví mě. Baví mě akorát čeština. 

Jednou bych chtěla být novinářkou.

Aktivní děti

Tak to nám budeš moct fušovat do řemesla, ne? 

(smích) To ne, chtěla bych být prostě žurnalistkou. 

Celkově mě baví něco psát a vymýšlet.

Už máš vybranou i školu na kterou bys jednou 

chtěla jít?

Na knihovnickou do Tábora nebo na obchodku do 

Pelhřimova, protože tam byla mamka.

Máš čas na kamarádky či kamarády?

Jo mám na ně čas.

A na koho víc, na kluky nebo na holky?

Asi na kluky.

Konkrétně?

To se nepíše.

Teď jste se vrátili ze školního lyžařského kurzu, 

tak nám řekni jak bylo na horách?

Bezvadně. Se sedmákama to bylo super. Víc se ale 

těším na jarní prázdniny. To pojedeme lyžovat do 

Rakouska, a tam si zalyžuju pořádně.

Tak se tam hlavně „nepolámej“. Děkujeme za rozhovor.

Nebeská, Davidová

Tereza LešetickáTereza Lešetická

Návštěva textilní továrny
Na pondělí 18. února nám naše třídní učitelka Jitka 

Sedláková domluvila exkurzi v textilní továrně Tebo. 

Na vrátnici se nás ujala paní Ing. Mračková. Nejprve 

jsme navštívili mykárnu, kde se vytváří příze, která se 

pak dále splétá v nitě. Když jsme je viděli ve strojích, 

připadaly nám jako pavučinky. Nitě  se pletly v ple-

tárně. V další místnosti, do které jsme vešli, se nitě 

navíjely. To byl fofr. Když jsme si vše prohlédli, šli 

jsme do vyšívárny, kde se vyrábí tebos, což je speci-

ální látka na botasky. Také se zde vyrábí materiál na 

neprůstřelné vesty.

V tkalcovně byl strašný hluk. Obdivovali jsme pra-

covnice, že v takovém hluku vydrží. Další částí pro-

vozu byla barevna. Sem se dodává látka z tkalcov-

ny, která se vypere, aby v ní nebyly zbytky aviváže. 

Viděli jsme i barvení tlakové. Látka se vyžehlí na 

úpravně. Další cesta látky vede do místnosti, kde se 

kontroluje a značí se vady. Poslední naší zastávkou 

byla hala, kde se látky slepovaly pěnovým lepidlem 

do takzvaných sendvičů.

Dnes víme, že v naší textilní továrně pracuje 130 

zaměstnanců, vyrábí se zde technické tkaniny. Je to 

jedna z mála textilních továren, které ještě v okolí 

můžeme vidět. Jsme rádi, že jsme se mohli seznámit, 

jak zde lidé pracují. Děkujeme za trpělivost naší prů-

vodkyni paní Ing. Mračkové.

Zuzana Tůmová, Eva Hřebíková, 5.A
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Mezi další aktivní organizace v našem městě  

patří Český zahrádkářský svaz. Kdo více by nám 

mohl o zahrádkaření říci než jeho dlouholetý 

předseda pan Ing. Josef Gargulák. 

V obecní kronice se o zahrádkářích dočteme dost 

často. Kam až spadají počátky místní organizace 

Českého zahrádkářského svazu v Nové Včelnici?

Na přelomu 19. a 20. století byly zakládány a úspěš-

ně působily Okrašlovací spolky. Nejinak tomu bylo i 

u nás, kde Okrašlovací spolek byl založen v roce 1902. 

Měl sice v náplni péči o zeleň v obci, ale dá se považo-

vat za předchůdce zahrádkářů. Místní organizace ČZS 

byla pak založena v roce 1963 současně se založením 

zahrádkové osady u trati. Jedním ze zakládajících čle-

nů byl i přítel Josef Ďupal, dlouholetý funkcionář ZO, 

který se minulý měsíc dožil 95 let, k tomuto výročí mu 

srdečně blahopřejeme.

Kolik máte členů?

V současné době má naše základní organizace 64 čle-

nů. Počet se zmenšil zhruba na polovinu po výhodném 

prodeji pozemků uživatelům za velmi aktivní pomoci ze 

strany základní organizace a Městského úřadu v Nové 

Včelnici.

Kdo je současným předsedou?

Ze zdravotních důvodů jsem požádal po 17 letech výbor 

ZO o uvolnění z funkce předsedy základní organizace. 

Mého nástupce ve výboru řešíme, předpokládáme, že 

rozhodnutí bude přijato na Výroční členské schůzi.

Je Váš svaz pouze o „zahrádkaření nebo také 

o něčem jiném?

Činnost svazu se zaměřuje převážně v zahrádkaření, 

další aktivity nemáme.

Pořádáte nějaké akce pro veřejnost?

Na podzim jsme pořádali Výstavu ovoce a zeleniny 

– zahrádkářských výpěstků. Poslední 3 roky jsme 

výstavy uspořádali spolu s myslivci a včelaři, výstava 

je zajímavější, pestřejší, nejedná se pouze o pohled 

na ovoce a zeleninu. Kromě vlastní výstavy se jiných 

nezúčastňujeme.

Kdo se může stát členem vašeho svazu 

a za jakých podmínek?

Členem našeho svazu dle Stanov ČZS se může stát 

každý zájemce po vyplnění přihlášky a schválení 

výborem ZO. Následně obdrží legitimaci svazu. Dále 

je pak povinnost platit členské příspěvky.

Jak to vypadá s činností mládeže?

Činnost zabezpečuje převážně starší generace, mlá-

dežnickou se nám nepodařilo realizovat.

Co je největších chloubou dobrého zahrádkáře?

Upravená zahrádka a dobré výnosy ovoce a zeleniny.

Jak je to s loňskou úrodou?

Poslední období si s námi příroda pohrává, na jaře vše 

rozkvete, pak přijde mrazík a nad úrodou by jeden 

zaplakal. Stejně tak letní období sucha se podepí-

še hlavně na zelenině. Ten loňský rok se nedá pro 

zahrádkáře hodnotit jako vydařený, ke spokojenosti 

bylo daleko. Bylo to patrné i na loňské výstavě, před-

chozí roky byly pestřejší.

Existuje nějaký odborný časopis pro zahrádkáře?

Český zahrádkářský svaz vydává „nejoblíbenější HOB-

BY časopis“ Zahrádkář. Je to měsíčník, u přímých před-

platitelů bývají přibaleny různé novinky semen. Zde 

najde zahrádkář řadu rad a inspirací pro svoji činnost. 

Součástí časopisu je i příloha pro ženy – Zahrádkářka 

s řadou dalších inspirací, receptů apod.

Platí heslo „Co Čech to zahrádkář“?

Myslím, že už ne, dnes se přesouvá zájem ze zahrady 

zeleninové na zahradu rekreační. Napomohly tomu 

Český zahrádkářský svaz

supermarkety a také u mladší generace míň volného 

času a u starší generace „bolavá záda“.

Co dělá zahrádkář v zimě?

Přemýšlí co se v minulé sezoně povedlo či nepovedlo, 

studuje odbornou literaturu, připravuje se na novou 

sezonu – co kde vysadí, vyseje, nakupuje semena, 

předpěstovává sazenice apod.

Máte nějaký dobrý recept?

Rychlé jsou plněné brambory. Potřebujeme 16 bram-

borů, 400 gramů vařeného drůbežího masa (například 

slepičí maso z polévky), 2 vajíčka, 1 cibuli, 3 polévkové 

lžíce strouhanky, petrželovou nať, drcený kmín, majo-

ránku, sůl, pepř a grilovací koření. Vařené maso a cibuli 

semeleme na mlýnku na maso, přidáme vajíčka, strou-

hanku, nasekanou petrželovou nať, drcený kmín, sůl, 

pepř a vše promícháme. Brambory očistíme, opatrně 

vyřízneme střed do tvaru lodičky a naplníme masem. 

Položíme na rozpálený tuk a asi 2 minuty opečeme, 

potom posypeme grilovacím kořením a podlijeme 

vodou, přikryjeme pokličkou. Pomalu dusíme do měk-

ka. Podáváme se zeleninovým salátem.

Postrachem každého zahrádkáře je zajisté také 

krtek. Jak na něj?

Pokud se nastěhuje krtek na zahradu, je o zábavu 

postaráno. Existuje řada způsobů jak na něj. Vyrábí se 

dost pomůcek, jak s ním skoncovat. Jde o různé pali-

če, solární plašiče, kleště, kouřové patrony, rýče apod. 

Každý používá po vyzkoušení nějakou metodu která 

se mu osvědčila, dle výrobců je ten jeho NEJ, ale krtek 

je někdy nevyzpytatelný. Myslím, že není univerzální 

způsob, jak na krtka vyzrát.

Nejen všem zahrádkářům přejeme více poslušnou příro-

du a děkujeme za rozhovor.

Marie Davidová, Pavlína Nebeská
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Dětský karneval - Fotoreportáž

Školní rok je poněkud jinak uspořádaný než rok kalen-
dářní, a tak jeho hodnocení přichází na  řadu po 1. 
pololetí, tj. konec ledna a 2. pololetí se hodnotí koncem 
června. Právě teď je tedy vhodná doba poohlédnout 
se za 1. pololetím. Samozřejmě, že prvotní pro školu je 
výuka žáků, ale ta se v posledních letech výrazně mění. 
Projektové vyučování je její nedílnou součástí a přibý-
vá i různých vzdělávacích akcí ve škole i mimo ni.
Co všechno jsme zvládli během pěti měsíců v tomto 
školním roce?

Září
Nabízíme našim žákům zájmové kroužky, do kterých 
se mohou přihlásit na celý školní rok. Letos jich je 7 / 
aerobik, basketbal, hra na fl étnu, pěvecký, ruský jazyk, 
výtvarný a zdravotní/. Kromě kroužků mohou děti 
navštěvovat i zájmovou tělesnou výchovu, konkrét-
ně gymnastiku nebo atletiku. Přihlásit se mohou i na 
výuku náboženství. Místní spolek hasičů a rybářů si 
také vychovává své nástupce. Zhruba polovina z cel-
kového počtu žáků využívá této nabídky.
Začátkem měsíce žáci 6. tříd navštívili s Mgr.Koníč-
kovou a Mgr. Šímovou Muzeum v J. Hradci, aby se 
seznámili se všemi jeho expozicemi a naši „deváťáci“ 
výstavu o spisovateli B. Hrabalovi s Mgr. Zikmundo-
vou.

Říjen
Tento měsíc byl bohatý na mimoškolní akce. Děti z 
2.-5. třídy byly na divadelním představení v J. Hradci a 
žáci 2. stupně v místním sále hotelu „U Jelena“ na hře 
„Don Quijote“. Kulturní akce zajišťuje Mgr. Kvapilová.
„Po stopách minulosti“ se vydaly 8. třídy opět do jin-
dřichohradeckého muzea s Mgr. Dvořákovou a Mgr. 
Kubalákovou.
Pro zájemce z 6.-9. tříd byl uspořádán jednodenní 
zájezd do Vídně po pamětihodnostech tohoto hlav-
ního města, zpestřený plavbou po Dunaji a návště-
vou vídeňské kavárny. Doprovod zvládli  Mgr. Skuhro-
vá, Mgr. Cyprová, J. Šindelářová a Mgr. Bašta.
5. třída navštívila v rámci výuky planetárium v Č. Budě-
jovicích s Mgr. Sedlákovou.
Ve čtvrtek o podzimních prázdninách se vydalo 22 
žáků vlakem do Prahy. V sále Lucerny zhlédli výstavu 
„Bodies“. Vrátili se nadšeni z pěkně prožitého dne díky 
Mgr. Kubalákové a D. Šímové.
Na konci měsíce si byly děti ze školní družiny zaplavat 
v krytém bazénu v Třeboni spolu s J. Šindelářovou, E. 
Noskovou a Mgr. Plášilovou.
V tomto měsíci se žáci 6. tříd podrobili také celo-
státnímu znalostnímu testování Scio a na Obchodní 
akademii v J. Hradci jsme si zasoutěžili v psaní na 

klávesnici. Žáky doprovodila D. Šímová a T. Kořínek z 
9. třídy obsadil hezké 6. místo.

Listopad 
Škola dostala zprávu, že 2. třída vyhrála zájezd do Dis-
neylandu u Paříže. Měl by se uskutečnit v květnu a je to 
zásluha paní Kopáčkové, která za třídu soutěžila.
V tomto měsíci jsme absolvovali se žáky 2. stupně 
výchovný preventivní program „Na rovinu“ a besedu 
s panem Polaneckým o 50. letech minulého století 
+ fi lm „ Kousek nebe“. Tyto akce zajišťuje Mgr. Koníč-
ková.
Ve škole proběhly i výtvarné soutěže a 9. třída se pod 
odborným vedením učila vánoční dekorace.

Prosinec
Na pozvání školní družiny přišli do školy členové 
orchestru pana Košlera a vytvořili zde díky vánočním 
písním a koledám pravou vánoční atmosféru.
Žáci 3. třídy v tomto měsíci zahájili desetitýdenní pla-
vecký výcvik a zájemci z 4. a 5. tříd jeli bruslit do J. 
Hradce s Mgr. Koníčkovou . 
„Jsme to, co jíme a děláme“- tento celodenní projekt 
měli v režii učitelé a žáci 2. stupně. Byl zajímavý a pesrý 
a také jsme se celý den zdravě stravovali.
Nástup na vánoční prázdniny následoval po vánoční 
besídce mladších žáků a ti větší si uspořádali diskotéku 
s programem.

Leden
V tomto měsíci je nejvíce znalostních testů, protože se 
uzavírá 1. pololetí.
Žáci 9. třídy se podrobili i celostátnímu testování a 
mohou si porovnat své znalosti s celostátním průmě-
rem.
Uskutečnilo se okresní kolo olympiády v německém 
jazyce a K. Doležalová z 8. třídy obsadila v konkurenci 
8.-9. tříd pěkné 4. místo.
Děti z 1. stupně měly celodenní projektové vyučování“ 
Krabička první pomoci“.Všichni to brali opravdu vážně 
a byli moc šikovní.
Ve 2. pololetí nás čeká více znalostních olympiád a 
sportovních soutěží, ale o tom až v červnu.

Zápis do 1. třídy
Ve středu 30.1. se konal zápis do 1. třídy na školní rok 
2008-09. Zapsáno bylo 31 dětí, z toho  8 požádalo o 
posouzení ještě pedagogicko psychologickou porad-
nu.. Z uvedeného počtu vyplývá, že bude opět jedna 
1. třída.
Na nové žáčky se těšíme a přejeme si, aby se jim ve 
škole líbilo a rodiče z nich měli radost. Mgr. J. Skuhrová

První pololetí v základní škole
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Výsledkový sportovní servis

FOTBAL

26.1.  NV – Jarošov nad N. 3:2 (Bednář 2, Mareš)

2.2.  Chlum – NV 2:3 (Cypra T., Říha, Mareš)

9.2.  K. Řečice – NV 4:4 (Blažek, Holec, Mišura, Tomšů)

16.2.  J. Hradec – NV 2:2 (Baláž, Bednář)

Turnaj minižáků Strmilov – 26. 1. 2008 

Hráli: Didek, Jaroš, Brus, Šlapanská, Karel, Tuček, Vokuš, 

Parobek

Trenér: Blažek Martin

NV – Popelín 1:0 (Brus)

NV – N. Bystřice 4:0 (Brus 2, Tuček 2)

NV – Strmilov „A“ 2:1 (Jaroš, Parobek)

NV – Kunžak 1:2 (Jaroš)

NV – Strmilov „B“ 3:0 (Karel 2, Didek)

NV – Slavonice 1:0 (Tuček)

Celkové pořadí:

1. Nová Včelnice

2. Kunžak

3. Popelín

4. Nová Bystřice

5. Strmilov „A“

6. Slavonice

7. Strmilov „B“

Turnaj minižáků Kunžak – 9. 2. 2008 

Hráli: Brus, Parobek, Didek, Hornát M., Jaroš, Karel, Vokuš

Trenér: Blažek Martin

NV – Kunžak 2:0 (Brus, Didek)

NV – Strmilov 2:0 (Hornát, Jaroš)

NV – Slavonice 1:1 (Hornát)

NV – Břilice 2:0 (Brus, Parobek)

NV – Veselí 1:1 (Jaroš)

NV – N. Bystřice 1:0 (Brus)

NV – Popelín 3:0 (Brus 2, Jaroš)

Celkové pořadí:

1. Nová Včelnice

2. Kunžak

3. Slavonice

4. Veselí

5. Strmilov

6. Břilice

7. Nová Bystřice

8. Popelín

VOLEJBAL

28. 1.   FRUKO - N. Včelnice 1:3 (-15,-20,22,-20)

1. 2.   AC SKP JH - N. Včelnice 0:3 (-8,-15,-22)

8. 2.   N. Včelnice - K. Řečice 3:2 (19,-24,24,-16,7)

ATLETIKA

Na Jihočeský KP v halové atletice žactva cestova-

ly na pražský Strahov tři desítky členů atletického 

oddílu TJ Nová Včelnice. Závodilo se v kategorii do 

13 a do 15 let – tedy mladšího a staršího žactva. 

Novovčelnické chlapce a děvčata nebylo možno 

mezi téměř třemi stovkami startujících přehléd-

nout. Dovezli si nejenom řadu osobních rekordů, 

ale také 17 medailí!!!!!!!

Umístění nejúspěšnějších:

Mladší žákyně:

60 m (40 startujících), 2. Pavla Vodičková 8,88

150 m (27), 4. Anežka Štrynková 22,25 a 5. Pavla 

Vodičková 22,36

výška (11), 2. Anežka Štrynková 130 cm

dálka (24), 5. Pavla Vodičková 412 cm

60 m překážek (12), 2. Veronika Laštovková 10,91 a 

3. Anežka Štrynková 11,03

koule 3 kg (11), 2. Veronika Tomiová  7,61 a 3. Kate-

řina Jelínková 7,53

Mladší žáci:

60 m (30), 4. Petr Frűhbauer 8,95

150 m (28) 2. Radek Studený 21,8 a 3. Petr Frű-

hbauer 22,35

800 m (21) 3., Jakub Kraus 02:37,3 a 4. Lukáš Andě-

ra 02:37,3

výška (10), 2. Radek Studený 130 cm a 3. Jan Strou-

hal 125 cm

dálka (26), 3. Jakub Kraus 433 cm

koule 3 kg (11), 3. Marek Kolář 8,18

Starší žákyně:

koule 3 kg (13), 1. Jana Řežábková KR 11,78 a 2. 

Hana Houdková 9,55

dálka (12), 6. Eliška Tůmová 421 cm

Starší žáci:

60 m (29), 4. Jan Hrbek 8,09 a 6. David Matějka 

8,42

150 m (17), 2. Jan Hrbek 19,56

koule 4 kg (12), 2. Jan Starý 9,81

3 x 300 m (9) 4. TJ Nová Včelnice 02:22,2 (Frű-

hbauer, Matějka, Hrbek)

Atletické žactvo v Praze na halovém KP

K výrazným kladům patří i pěkné osobní rekordy 

a umístění mezi osmi nejlepšími ve svých disci-

plinách (Ondra Koros, Jakub Zabilka, Jan Strou-

hal, Simona Miláčková, Šárka Řežábková, Barbora 

Němcová, Katka Kršková).

Velkým příslibem pro další atletický růst je také 

skutečnost, že většina závodníků je ve své kategorii 

prvním rokem.                                                             ek

Výkon Jany Řežábkové 
ve vrhu koulí 11,78  m
je novým krajským 
rekordem 

Před více než půlstoletím přišel do Nové Včelnice mla-

dý pedagog  pan  Vojtěch Pavlovský.

Přišel na své první učitelské působiště, aby tu „zapustil 

kořeny“ na celý život. Generace svých žáků nejenom 

vzdělával, ale procestoval s nimi nejeden krásný kout  

naší republiky a vždy je vedl ke sportu a k aktivnímu 

způsobu života vůbec.

V roce 1964 stál u zrodu místního atletického oddílu, 

od samého počátku byl a doposud je vůdčí osobnos-

tí mezi oddílovými, okresními i krajskými rozhodčími 

atletiky.

Postupně si zvyšoval rozhodcovskou  kvalifi kaci, dnes 

je ústředním rozhodčím a instruktorem.

Řadu let je předsedou oddílu atletiky a šéfem uznáva-

né rozhodcovské skupiny, bez jeho aktivní činnosti se 

neobejde žádný místní ani okresní atletický podnik.

Ani se nechce věřit, že za několik dnů oslaví  „pětase-

dmdesátku“.

Za stovky atletů, kterým vytvářel a vytváří podmínky 

pro jejich sportovní vyžití mu k tomuto jubileu  gra-

tulujeme a přejeme pevné zdraví a ještě dlouhá léta 

aktivního života !!

S gratulací přichází i Výkonný výbor Českého svazu 

tělesné výchovy a jubilantovi uděluje za celoživotní 

práci v oblasti tělovýchovy nejvyšší současné ocenění  

Medaili  za práci ve prospěch tělovýchovy a sportu .

Takže předsedo -  ještě jednou   DÍKY !! 

novovčelničtí atleti

Atleti gratulují

ATLETIKA

VYTRVALOSTNÍ BĚH

26.1. běh 6 km silnice – Město Chýnov 8. Ročník

žáci - 3. Pechek Jan

junioři - 2. Pechek Tomáš

kat. 30 let - 3. Pavel Pechek

kat. 50 let - 1. Vláďa Pechek

kat. 60 let - 4. Jan Škrleta

26.1. běh 42,195 m Č. Budějovice 1. Ročník

První historicky doložený marathón v České 

republice i v Evropě se běžel v podzemních 

garážích Mercury centra – ČSAD. Okruh měřil 

666 m, celkem měl 505 zatáček a běželo se 63 

kol. Tento běh je zapsán v České knize rekordů v 

Pelhřimově. Na startu bylo 76 běžců, v kategorii 

60 let 6 seniorů.

3. Pavel Pochobradský
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Zapomíná se, že přátelství těchto tří jmenovaných obča-

nů vedlo úspěšnou, ovšem těžkou vojnu s neporozu-

měním a nedůvěrou – vojnu, jejíž ovoce dnes užívají i ti, 

kteří tehdy se bouřili proti všem lepším snahám, i ti kteří 

nevědí, kdo tvořil tu krásu městečka a jeho milý vzhled, 

kterým nikdo neřekl, že tzv. „ Nová cesta “ k nádraží měla 

nésti jméno Schirmerovo, jak bylo v obecním zastupite-

lovu žádáno a nepovedlo se pro odmítnutí samotného 

původce jejího, jenž se stavitelem Buchtou (jenž prý od 

Okrašlovacího spolku, tehdy nemajetného, neobdržel 

ani úhradu za nádenické práce) o její  zřízení a úpravu 

nezištně se postaral. Nemalou zásluhu má Dr. Schirmer 

se stavitelem Buchtou a učitelem Vašákem o založení 

jediného tehdy společenského střediska ,,Řemeslnické 

besedy‘‘, kteráž byla zároveň i jediným kulturním činite-

lem zdejší obce, v němž svorně působily všechny vrstvy 

občanstva bez rozdílů politických a stavovských zájmů. 

Není ani v dnešní době, charakteristické politickou a 

třídní rozštěpeností, dobře pochopitelná dávná idyla 

svorného občanského soužití v středisku, jehož titul 

vyhrazoval vlastně účast živnostnictvu, po většině, ale 

v našem městečku jednotil všechny, kteří byli schopni 

společenského života. I sport tehdy, hlavně jízda na kole, 

bruslení (okázalé, i s hudbou na Mlýnském rybníce), kou-

pání (zřízení koupelny na Paseckém rybníce), konečně i 

pokus o tenisové hřiště, byly výsledkem snah Dr. Schir-

mera a jeho přátel.

Pisatel těchto pamětí je vděčen náhodě, že se mu poda-

řilo při odchodu Dr. Schirmera  získati  tato data pro 

budoucí pokolení, aby mohla posouditi a oceniti vývoj 

tohoto městečka po pravdě, jak byla sdělena přímo 

součastníkem a spolupracovníkem samým, jenž skrom-

ně svoji součinnost vážil, oceňuje obětavost ostatních 

spolupracovníků, a lituje, že na ně právě se zapomíná, 

protože ani již nikdo neví a třeba z osobních důvodů 

nechce přiznati, co vykonali, že bylo dobré a trvalé.

Letopisec těmito cennými poznatky zároveň doplňu-

je a případně i opravuje dřívější záznamy o osobách i 

věcech oživovaných nespolehlivou tradicí, nebo i vlastní 

poznatky za několik let svého působení získané pozoro-

váním současného života.

MUDr. Teodor Schirmer, obvodní lékař, první v Novém 

Etynku, 1. prosince 1892 odchází po 39tileté činnosti do 

výslužby, jakožto státní obvodní lékař. Narodil se 21. října 

1864 v Jindřichově Hradci, kde vychodil obecnou školu 

a absolvoval gymnásium. Studoval na lékařské fakultě 

České university v Praze a byl promován dne 11. července 

1890. Poté působil na odborných klinikách v nemocnici 

v Praze a stal se sekundárním 

lékařem v ústavu choromysl-

ných v Opařanech. Od 1. pro-

since 1892 do 1. března 1931 

byl obvodním lékařem v Novém Etynku 

a zejména v mladších létech byl v širém 

okolí znám jako dovedný a obětavý lékař. 

V letech 1909-1911 byl i starostou města, v 

mnoha volebních obdobích až donedávna 

býval volen do obecního zastupitelstva. Od 

několika posledních let vzdal se činnosti v samosprávě, 

a pro množství práce ( jak říkával ) přestal i společensky 

vystupovati. Zůstal věren jedinému oblíbenému sportu 

– rybářství a zúčastnil se i spolkového života, navštěvuje, 

jako člen výboru, schůze Rybářského spolku.

Dne 1. března 1931 nastoupil na místo státního obvod-

ního lékaře v Novém Etynku MUDr. Tomáš Jílek, do této 

doby obvodní lékař v Dambořicích u Kyjova na Moravě. 

Narodil se 11. prosince 1889 v Bednárci (okr. Jindř. Hra-

dec), kde vychodil obecnou školu. Gymnasijní studia 

vykonal 1900-1908 v Jindřichově Hradci, lékařství stu-

doval na české fakultě lékařské (university Karlovy) v 

Praze a byl promován 28. ledna 1915. Jako lékař působil 

ve světové válce od r. 1914 do r. 1918 na frontě ruské a 

italské, v roce 1919 při vpádu Maďarů na Slovensko v 

Nitře, Zlatých Moravcích, Levici a Šalgotarjánu. Poté do 

r. 1921 konal nemocniční praxi v Jindřichově Hradci, 

na dětské a porodnické klinice v Praze. Do r. 1926 byl 

lékařem v Mošovcích na Slovensku, do 1. března  1931 

v Dambořicích. Nastěhoval se do domu Dr. Schirmera, 

kterýž od něho koupil (prý za 150.000 Kč) a převzal od 

něho i lékárnu s podmínkou, že do konce září bude Dr. 

Schirmer bytů v poschodí užívati, nežli se odstěhuje do 

Jindřichova Hradce, kdež si postavil nový domek. Kon-

cem měsíce září Dr. Schirmer se odstěhoval. Zanechává 

po sobě vzpomínky dobré i méně dobré, podle toho, 

jak komu prospěl, jakožto lékař a jak ve styku s ostatními 

občany jednal, je posuzován. Neměl osobních přátel v 

posledních letech svého působení a proto jeho odchod 

z Nového Etynku nebyl hlučný.

Stavební ruch v tomto roce se omezil na tři novostav-

by: Ladislava Hrůzy, Tomáše Pfausera a Krňanského 

– vesměs rodinných domků.

Svátek práce, 1. květen, byl oslaven budíčkem kapely 

Vilímkovy, která prošla městečkem a večer dělnictvo 

zahrálo divadlo v hostinci u Kejstů.

V květnu odstěhoval se poštmistr Karel Půlpytel do Pel-

hřimova a do defi nitivního obsazení místa byla dosa-

Kronika Augustina Dvořáka - 1930Hasičský ples - Fotoreportáž
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zena přednostou zdejšího úřadu poštovního expedi-

torka Mašková z Kamenice nad Lipou.

Od 15. května dojížděl z Kamenice n. L. do Nového 

Etynku zvláštní vlak o 7:25 večer, proč - nikdo nedo-

vedl si vysvětlit, když velmi často vezl se jen per-

sonál bez cestujících. Tato jistě drahá a zbytečná 

vymoženost trvala do 15. října.

Dne 22. května se oběsil na židovském hřbitově 

Ervín Pik, obchodník s dobytkem, pro fi nanční neú-

spěchy. Hojná účast na jeho pohřbu svědčila, že 

nešťastný tento člověk měl mnoho přátel. Byl znám 

v širém okolí a byl všude oblíben. Zanechal po sobě 

ženu s dceruškou.

Obchodník František Šebera a hostinský Jindřich 

Mikl zařídili autodopravu osobní i nákladní. Třebaže 

hospodářská krize ze všech stran doléhá, autodo-

prava se ujala a je jí hojně používáno nejen pro nut-

né případy rychlé přepravy, ale i ze zábavy, zvláště v 

neděli, hlavně pro účastníky tanečních zábav v okolí 

bez ohledu na tarify i na obtíže výdělkové. Nedbá 

se ani na možnost úrazu ,,naladěných“ pasažérů – a 

je např. u nás výstražným znamením automobilová 

nehoda z 11. května, kterou odneslo na štěstí Miklo-

vo auto, vezoucí ,,z fl ámu na fl ám“ čtyři rozjařené 

zdejší občany, kteří vyvázli bez vážného úrazu z roz-

bitého auta.

Prázdniny, třeba neměly ani letos počasí příjemné, 

přivedly do našeho místa slušný počet hostů.

Těsto: 

4 vejce, 20dkg cukru krupice, 20dkg hl. mouky, 1 prášek 

do pečiva, 1 dcl oleje.

Celá vejce ušleháme s cukrem, potom přidáme olej a 

mouku s práškem do pečiva. Vylijeme na vyšší plech 

vyložený pečícím papírem. 

Puding: 

1 l mléka, 3 vanilkové pudinky, 5 polévkových lžic cukru. 

Ještě horký pudink nalijeme cik cak na těsto, srovnáme 

stěrkou a teprve nyní dáme 

vše péci na cca 20 - 25 minut 

na 180°. Na upečený jen lehce 

zchladlý moučník navrstvíme 2 

zakysané smetany smíchané se 2 vanilkový-

mi cukry. Po vychladnutí potřeme 1 ušleha-

nou šlehačkou Dr. Oetker z prášku, ozdobíme  

vidličkou a posypeme  přes sítko skořicí. Před 

podáváním je možné dozdobit ovocem.

Pudinkové řezy se skořicí

Kulturní přehled

  Nová Včelnice

Městská knihovna

1. března 2008 – od 13.30 hodin – Sraz sněhuláků

19. a 21. března 2008 – Velikonoční výtvarná dílna

Celý měsíc – výstava – „Cestujeme po Evropě – Lotyšsko“

Celý měsíc – vědomostní test – Cestujeme po Evropě 

– Lotyšsko

Celý měsíc – vědomostní test – „Co to je Internet“

Celý měsíc – výstava – „Internet a já“

28. března 2008 – Vítání  jara – „Setkání světlušek a brouč-

ků“ – lampiónový průvod

28. března 2008 – „Noc s Andersenem“

Restaurace „U Žida“ - Sál 

29. března  2008 od 19 hodin – Zábava SRPŠ – hraje 

skupina Eminence – pořádá SRPŠ při Základní a mateř-

ské škole v Nové Včelnici

Kostel nanebevzetí Panny Marie Nová Včelnice

29. března 2008  v 17 hodin – jarní  koncert – Daniela 

Demuthová - mezzosoprán

  Kamenice nad Lipou

Kino Kamenice nad Lipou

Sobota 1.března ve 20 hodin - Královna

Sobota 8. března ve 20 hodin - Horší už  to nebude

Sobota 15. března ve 20 hodin - Václav

Sobota 22. března ve 20 hodin - P. S.  Miluji tě

Sobota 29. března ve 20 hodin - Vdáš se, a basta

Kulturní dům

Sobota 1. března v 19.30 hodin - Muziky, muziky - opa-

kování divadelní hry se zpěvy v podání kamenického DS 

KVĚCH

Úterý 11. března v 16.30 hodin - Seniorpárty

Pátek 28. března v 19.30 hodin - Travesti show - zábavný 

pořad s populární travesti skupinou Screamers

Muzeum

8. 3. – 20. 4. - OSUDY ZAPOMENUTÉHO RODÁKA (výtvar-

ník Ferdinand Šimků),

19. 3. – 30. 3. - VELIKONOCE OČIMA DĚTÍ

  Jindřichův Hradec

Kino Střelnice

1. Sobota jen 17.30, 2. Neděle jen 17.30 - ALVIN  A  

CHIPMUNKOVÉ

1. Sobota jen 20.00, 2. Neděle jen 20.00 - LÁSKA  ZA  

ČASŮ  CHOLERY

4. Úterý 17.30, 20.00 - SATURNO  CONTRO

5. Středa, 17.30, 20.00 - VETŘELCI  VS. PREDÁTOR 2

6. Čtvrtek jen 17.30, 7. Pátek jen 17.30, 8. Sobota jen 17.30, 

9. Neděle jen 7.30 - ASTERIX  A  OLYMPIJSKÉ  HRY

6. Čtvrtek jen 20.00, 7. Pátek jen 20.00, 8. Sobota jen 

20.00, 9. Neděle jen 20.00 - VÁCLAV

11. Úterý 17.30, 20.00, 12. Středa 17.30, 20.00 

- JÁ  LEGENDA

13. Čtvrtek 17.30, 20.00 - MONSTRUM

14. Pátek jen 17.30, 15. Sobota 15.30, 17.30, 16. Neděle 

jen 17.30 - PAN  VČELKA

14. Pátek jen 20.00 - HALLOWEEN

15. Sobota jen 20.00, 16. Neděle jen 20.00 - MICHAEL   

CLAYTON

18. Úterý 17.30, 20.00 - NEZNÁMÁ

19. Středa jen 19.00, 20. Čtvrtek jen 19.00 - AMERICKÝ   

GANGSTER

21. Pátek 17.30, 20.00, 22. Sobota 17.30, 20.00, 23. Nedě-

le 17.30, 20.00 - O ŽIVOT

25. Úterý 17.30, 20.00, 26. Středa 17.30, 20.00 - VÝCHOD-

NÍ  PŘÍSLIBY

27. Čtvrtek 17.00, 20.00, 28. Pátek 17.00, 20.00 - POKÁNÍ

29. Sobota jen 19.00, 30. Neděle jen 19.00 - TOUHA , 

OPATRNOST

1. 4. Úterý 17.30, 20.00 - ŠŤASTNÉ  MÍLE

PŘEDSTAVENÍ   PRO   DĚTI

2.3. Neděle 15.00 - VZPOURA  HRAČEK 

9.3. Neděle 15.00 - ZASADIL  DĚDEK  ŘEPU

16.3. Neděle 15.00 - BABIČKA  VYPRÁVÍ  POHÁDKU           

23.3. Neděle 15.00 -  BRUNDIBÁŘI

30.3. Neděle 15.00 - BUDULÍNEK

Kulturní akce v KD Střelnice

Pondělí 3.2. 19.00 - Tom Stoppard - ROSENCRANTZ  

A  GUILDENSTERN  JSOU  MRTVI - KD Střelnice

Pondělí 3.3. 20.00 - ZPÍVÁNÍ   NA  SCHODECH - Budo-

va  gymnázia

Úterý 4.3. 19.00 - J.Stránský a J.Špalek - CLAUDIUS  

A  GERTRUDA - KD Střelnice

Čtvrtek 6.3. 19.37 - OSKAR  PETR - DADA Club Kasper

Neděle 9.3. 17.00 - SENIOR KLUB - KD Střelnice

Pondělí 10.3. 19.00 - BESEDA  S PROF. ZUZANOU 

RŮŽIČKOVOU  A ZAHÁJENÍ VÝSTAVY „ HUDEBNÍ 

SKLADATEL VIKTOR  KALABIS“ - Konferenční sál 

muzea

Pátek   14.3.    18.00 - KONCERT  BÝVALÝCH  ŽÁKŮ  

ZUŠ - Kaple  sv. Maří Magdaleny
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Magna Cartech v Českých Velenicích je součástí nadnárodního koncernu 

Magna International Inc, který je jedním z největších dodavatelů dílů pro 

automobilový průmysl celosvětově.

Magna Cartech, dodavatel a výrobce kovových dílů – výlisků a svařenců 

pro automobilový průmysl, hledá pracovníky na pozice

seřizovač strojů a zařízení,

nástrojař, obráběč kovů, zámečník 

a manipulant

POŽADUJEME:

• SOU strojního zaměření

NABÍZÍME:

• Perspektivní a dlouhodobou práci v expandující a ekonomicky silné 

 společnosti

• Velmi dobré mzdové ohodnocení, výkonnostní prémie, 2x ročně bonus, 

 týden dovolené navíc

• Možnost dalšího vzdělávání a profesního růstu

• Příspěvky na dojíždění, na ubytování.

Přijďte se k nám podívat!

Telefon 384 753 279, 384 753 235, e-mail: ivos.bazal@magnacartech.com

Magna Cartech, spol. s r. o., Hospodářský park 600,

378 10 České Velenice
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